

Title (en)

Container liner.

Title (de)

Behälterauskleidung.

Title (fr)

Garniture interne d'un réceptacle.

Publication

**EP 0636548 A1 19950201 (DE)**

Application

**EP 94111626 A 19940726**

Priority

DE 4325512 A 19930729

Abstract (en)

In a lining (4) for a container (1) which can be closed by a lid (2), said lining consisting of thin-walled, flexible plastic and its upper edge being provided with an outwardly engaging holding collar (18), a peripheral supporting edge (5) is provided below said holding collar (18), which supporting edge projects inwards and on which a covering (6) rests. The supporting edge (5) can be formed by a drawn-in portion of the lining (4) or by a flange-like, internal connection seam (8) between the holding collar (18) and the lining (4). The covering (6) can be connected non-detachably to the supporting edge (5) or can be pressed onto the latter. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Auskleidung (4) für einen mit einem Deckel (2) verschließbaren Behälter (1), die aus dünnwandigem, flexilem Kunststoff besteht und deren oberer Rand mit einem nach außen übergreifenden Haltekragen (18) versehen ist, ist unterhalb dieses Haltekragens (18) ein nach innen vorstehender, umlaufender Auflagerand (5) vorgesehen, auf dem eine Abdeckung (6) aufliegt. Der Auflagerand (5) kann durch eine Hinterziehung der Auskleidung (4) oder durch eine flanschartige, innenliegende Verbindungsnaht (8) zwischen Haltekragen (18) und Auskleidung (4) gebildet sein. Die Abdeckung (6) kann unlösbar mit dem Auflagerand (5) verbunden oder auf diesen aufdrückbar sein. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 25/16; B65D 77/06**

IPC 8 full level

**B65D 25/16** (2006.01); **B65D 77/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 25/16** (2013.01); **B65D 77/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] BE 501692 A
- [A] US 2912136 A 19591110 - REDMOND ROBERT L, et al
- [A] FR 1183528 A 19590708
- [A] US 1337526 A 19200420 - MCCOLL FRANCIS P, et al

Cited by

FR2943631A1; US10035156B2; US6942126B2; US6820824B1; US7172139B2; US7083119B2; US10882064B2; US6938836B2; US7845582B2; US11040360B2; US11548018B1; US11679399B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0636548 A1 19950201; EP 0636548 B1 19970226**; DE 4325512 A1 19950202; DE 59401849 D1 19970403

DOCDB simple family (application)

**EP 94111626 A 19940726**; DE 4325512 A 19930729; DE 59401849 T 19940726